
INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU ČERNOTÍN 
• Jednali jsme s firmou VaK Přerov ve věci odkupu objektu 
bývalé úpravny vody. Firma nabídla objekt za cenu odha-
du, obec nabídla výměnu za akcie firmy – tuto možnost 
zamítli.
• Proběhla kontrola z Ministerstva životního prostředí  na 
akci „Aleje a háj“.
• Provedli jsme opravy místních komunikací – v Černotíně 
u bytovky, v zástavbě, v Hluzově u Glosového.
• V říjnu jsme organizovali svoz nebezpečného odpad, byly 
přistaveny velkoobjemové kontejnery pro komunální od-
pad (celkem 4 ks). Chystáme projekt na zlepšení třídění 
odpadů. Máme zájem o nákup kontejnerů na plast, papír, 
kovy, biologický odpad. 
• Řešili jsme opravu aerátoru (ložisko motoru)  na čistírně 
odpadních vod.
• Provádělo se průběžně sečení travnatých veřejných pro-
stranství, vyžínaly se lesní pozemky. Na podzim jsme uklí-
zeli z veřejných prostranství listí, uklidili hřbitov.
• Vyměnili jsme elektrickou přípojku ke Společenskému 
centru. Spolu s touto akcí jsme stávající světla u spol. centra 
napojili na systém veřejného osvětlení.
• V rámci reklamace stavebních prací na návsi byl natřen 
dřevěný most, sedačky,  autobusové zastávky, nástěnky.
• 23.10. se konala schůzka se zástupci Povodí Moravy – ře-
šili jsme možnost odkupu vodního díla v Hluzově („stará“ 
přehrada). Pracujeme nyní na výkupu pozemků pod hrází, 
po výkupu Povodí přislíbilo přímý odkup. 
• V pátek 25.října proběhl lampionový průvod k výročí za-
ložení Československé republiky.
•Na točně, u Baďurového a u Trtíkového byly vytvořeny 
dekorace z kamenů a zemědělských strojů. 

• Probíhá vytyčování lesních porostů obce a občanů v 
k.ú. Hluzov.
• Pokračujeme ve stavebních úpravách na obecním úřa-
dě. Po výměně elektroinstalace v zasedací místnosti, 
knihovně a chodbě jsou opraveny povrchů stěn a stropů, 
nová výmalba. Na jaře plánujeme položení nové dlažby 
v přízemí.
• Bylo rozšířeno veřejné osvětlení – v lokalitě u p.Kelara 
čp. 131 a p.Kelara čp.118.
• TJ Sokol Černotín buduje nové střídačky, původní byly 
převezeny ke hřišti u přehrady v Hluzově.
• Řešili jsem provozování holičství. Do záměru na proná-
jem se přihlásila p.Králíčková, od 2.12. je opět v provozu 
holičství – vždy v úterý, od 8 do 12 hodin a od 14 do 17 
hodin.
•  Ve funkci správce společenského centra končí p.Mi-
čunek. Děkujeme za dlouholetou činnost v této funkci. 
Od 1.1.2014 je správcem p.Jana Kubitová, kontakt telefon 
732 745 138.
• V neděli 27.10. vystoupili ve Společenském centru herci 
divadelní vystoupení souboru BOD – Bečvanští ochotní 
divadelníci se svým představením O mlynářích a straši-
dlech aneb Kterak se mlynáři se strašidly potýkali.  
                                              

Můžete se těšit na další divadelní vystoupení – 16.března 
2014 od 16 hodin vystoupí s komedií Jak je důležité míti 
Filipa divadelní soubor Ventyl. 
Obecní úřad organizuje také zájezd na muzikál Balada 
pro banditu do ostravského divadla (neděle 16.února od 
16 hodin). Přihlásit je možné na obecním úřadě do 24. 
ledna 2014, dopravu hradí obec.
• Připravili jsem vánoční výzdobu – stromky včetně 
osvětlení v Černotíně a v Hluzově. Na zimu máme při-
pravenou techniku – kromě zametacího kartáče nově i 
sněžnou frézu.
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VÝROČÍ  A  JUBILEA
V měsících leden až březen  2014 oslaví 
životní jubilea:

70 let – Vladimír Smejkal, Jan Humplík
75 let – Marie Kelarová, František Kelar
80 let – Marta Matějíčná, Ladislav                                                                 
Šimůnek, František Rýpar

Všem jubilantům přejeme hodně zdra-
ví, štěstí a pohody.

TERMÍNY SVOZU ODPADU 
Komunální odpad (popelnice) - pátek 
20.prosince 2013, 3.,17. a 31.ledna, 14. a 
28.února 2014.
Termín svozu plasty (žluté pytle), tetrapa-
ky  (červené pytle) bude upřesněn.
Stále jsou k dispozici kompostéry na ze-
lený odpad, se zájemci bude sepsána 
smlouva o zápůjčce – po dobu 5 let bude 
kontejner zapůjčen občanům za poplatek-
-jednorázové výpůjčné je 232 Kč.

ROZPOČET NA ROK 2014
Návrh rozpočtu  byl projednán a schválen na 19. zastupitelstvu obce 
5.12.2013. Příjmy jsou navrženy ve výši 8 149 tis. Kč , výdaje ve shodné 
výši zahrnují i splátku úvěru (půjčka na novou výstavbu). Výdaje jsou 
stanoveny tak, aby zabezpečily základní potřeby a chod obce (údržba 
komunikací a zeleně, odpadové hospodářství, čistírna odpadních vod, 
autobusové spojení, energie, ...). 
V investicích je mimojiné uvažováno s těmito akcemi :
• rekonstrukce dětského hřiště (mateřská školka)
• doplnění veřejného osvětlení (Vápenka), oprava stávajícího
• oprava nosníků na čistírně odpadních vod
• úprava prostor v přízemí stolárny /zázemí hasiči a nohejbalový oddíl/
• pořízení vozidla pro SDH Hluzov (s příspěvkem od Ol. kraje)
• výkup pozemků pod hrazí, odkup vodního díla v Hluzově
• dokončení stavebních oprav obecní úřad.

POKRAČOVÁNÍ TĚŽBY V LOMECH ČERNO-
TÍN A HRANICE
Hranická cementárna je v provozu od padesátých let 
minulého století. Po stejnou dobu je prováděna těžební 
činnost v lomech Hranice a Černotín, které poskytují 
nezbytné suroviny pro výrobu cementu. Těžba v rámci 
stanovených dobývacích prostorů probíhá v jednotlivých 
etapách a v letošním roce byly zahájeny první kroky pro 
další postup dobývání v obou zmíněných lomech.
 Prvním krokem povolovacího procesu ve věci 
provádění hornické činnosti je podle platné legislativy 
posouzení vlivu stavby na životní prostředí podle zákona 
č. 100/2001 Sb.. V této dokumentaci je posuzován vliv na 

živočichy a rostliny v zájmovém území a vliv dobývání na 
obyvatelstvo dotčených obcí. Pro další postup těžby byly 
vybrány oblasti v již stanovených dobývacích prostorech.  
Objemy těžby jsou plánovány pro lom Hranice v rozmezí 
600 000 až 1 500 000 t ročně a pro lom Černotín 80 000 až 
300 000 t ročně. Těžba bude probíhat v obou dobývacích 
prostorech současně. Zásoby surovin v zájmové oblasti by 
měly zajistit provoz cementárny na 23 let při maximální 
těžbě v Hranicích a na 17 let při maximální těžbě v Čer-
notíně. Reálná životnost zásob surovin se bude odvíjet od 
skutečné výše těžby v lomech a bude s největší pravděpo-
dobností vyšší.
V dokumentaci pro posouzení vlivu stavby na životní pro-

• Máme zpracovaný nový digitální povodňový plán v rámci projek-
tu (Zpracování digitálního povodňového plánu a rozšíření varov-
ného a informačního systému obyvatelstva ORP Hranice.“
• Připravujeme Velikonoční výstavu (6.dubna 2014). Součástí bude 
výstava na téma : „Můj svatební den“. Žádáme proto všechny, o za-
půjčení věcí, které tématicky souvisí se svatbou (fotografie, přání, 
oznámení, šaty, ...). tyto věci můžete přinést na obecní úřad, po vý-
stavě  budou vráceny. Budeme rádi, když se do akce zapojí i zájemci 
z řad rodáků a občanů sousedních obcí. 

Výzva : Žádáme občany, aby neparkovali auta na chodnících. 
Nejen že komplikují chodcům užívání chodníků, ale v zimě 

komplikují zimní údržbu – úklid sněhu.

 

Obec Černotín zve srdečně všechny babičky, 
dědečky, seniory  na přátelské 

Vánoční posezení
které se uskuteční ve čtvrtek 12.prosince.

Začínáme ve 12:30 hodin obědem ve Spole-
čenském centru. Následně je pro Vás připra-

ven estrádní program Josefa Mikulčáka 
se zpěvačkou. Těšíme se na setkání s Vámi.

OBECNĚ ZÁVAZNÉ VYHLÁŠKY 
Na 19.zastupitelstvu obce byla schválena i 
obecně závazné vyhláška, řešící poplatek za 
psy.
Od 1.1.2014 se zvyšuje sazba poplatku za 
prvního psa na 100 Kč, za druhého a každé-
ho dalšího psa 150 Kč.
Úplné znění najdete na vývěsce a webových 
stránkách. 
Připravujeme i vyhlášku řešící zákaz py-
rotechniky, ohňostrojů na veřejných pro-
stranstvích (mimo noc z 31.12. na 1.ledna) 
a vyhlášku o poplatcích za užívání veřejného 
prostranství (skladování materiálu, umístění 
dočasných staveb apod.)

NOVÝ OBČÁNEK
V listopadu 2013 se narodil 
nový občánek Vojtíšek Honěk.
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MATEŘSKÁ ŠKOLKA
Drakiáda
Ve středu, dne 23.10.2013 se uskutečnil II. ročník Draki-
ády. Za slunečného odpoledne a dobrých povětrnostních 
podmínek se sešlo mnoho příznivců (dětí, rodičů i praro-
dičů ) na kopci „u vodárky - nad Hynčicovým“.
Každý se snažil  a vynaložil veliké úsilí, aby ten jeho drak 
létal co nejvýše a nejdéle, i když se to, i přes veškeré
dané úsilí, některým nedařilo. Ale to už k takové zábavě pa-
tří. Všichni měli dobrou náladu  a co nás těší, hlavně děti. 
Na závěr odborná porota vyhodnotila tyto vítěze II.roční-

středí je provedeno posouzení při předpokladu současné 
maximální těžby v obou lomech, tj. pro celkovou těžbu 1 
800 000 t ročně. Tato výše těžby je značně nadhodnocena 
s cílem zajistit maximální ochranu dotčených obcí (Hrani-
ce, Hluzov a Černotín) před vlivy dobývání. V historii ce-
mentárny, od jejího uvedení do provozu v roce 1954, byly 
dosaženy nejvyšší těžby v součtu za oba lomy v letech 1996 
a 2008 ve výši 1 438 577 t a 1 394 465 tun cementářských 
surovin. V těchto letech byla technologie závodu vytíže-
na na maximum a bez významných investic do zařízení 
zpracovatelského závodu nelze očekávat výrazné zvýšení 
množství vytěžených surovin. Pro představu, celková těžba 
z obou lomů v roce 2013 je odhadována na cca 800 000 t.
Pro maximální těžbu 1 800 000 t ročně bylo zpracováno 
posouzení včetně hlukové studie, rozptylové studie a hod-
nocení vlivu na veřejné zdraví. V žádné z posuzovaných 
oblastí nedošlo k překročení povolených limitních hodnot. 
Občané dotčených obcí by tedy neměli být dobývacími 
pracemi omezováni ani nedojde k poškození jejich zdraví.
Nejsledovanější oblastí bude i v budoucnu provádění tr-
hacích prací. Trhací práce jsou dlouhodobě nejvíce nega-
tivně vnímanou stránkou těžebních prací ve všech lomech 
na světě, kde se těží kámen. Výjimku tvoří snad jen lomy, 
kde je surovina ke zpracování nebo již výsledný produkt 
přepravován po komunikacích v obci. Prašnost a otřesy 
od projíždějících vozidel mají pak daleko nepříznivější vli-
vy na budovy a obyvatelstvo než trhací práce. Pocitovým 
vjemům při šíření seizmické vlny horninovým prostředím 

nejde žádným způsobem zabránit. Lze však velmi dobře 
ovlivnit působení otřesu na budovy vhodným dimenzo-
váním celkových a dílčích náloží na jeden časový stupeň. 
Při dodržení předepsaných postupů a norem lze zcela vy-
loučit vznik jakýchkoliv škod na objektech v okolí lomů. 
Všechny prováděné odstřely budou nadále monitorovány 
a jejich seizmické účinky vyhodnocovány. Bohužel lid-
ský organizmus vnímá šíření seizmických vln rozdílným 
způsobem než budovy a proto nikdy nebude možné od-
stranit nepříjemné pocity, které majitelé objektů při otře-
su pociťují. Pro zmírnění obav občanů je potřeba uvést, 
že intenzita prováděných trhacích prací nikdy nepřesáhla 
30 % povolených hodnot a tento trend by měl pokračovat 
i v budoucích letech. Monitorovány byly všechny odstřely 
provedené od roku 1991 v lomu Černotín a od roku 1994 
v lomu Hranice.
V době zpracování tohoto textu není ještě znám výsledek 
zjišťovacího řízení v procesu posouzení vlivu stavby na ži-
votní prostředí. Dokumentace je po vyjádření dotčených 
orgánů posuzována Ministerstvem životního prostředí. 
V případě kladného výsledku bude povolování pokračo-
vat zpracováním Plánu otvírky, přípravy a dobývání. 
Následně bude podána žádost o povolení hornické čin-
nosti. 
O všech dalších krocích v rámci přípravy plánované těžby 
bude vedení obcí Černotín a Hluzov informováno. 

     Zdeněk Masařík, závodní lomu  Cement Hranice, a.s.

ku Drakiády : za vlastnoruční výrobu dra-
ka byla oceněna Nelinka Mitričová z MŠ 
a za nejdéle a nejvýše létajícího draka byl 
oceněn žák 1.ročníku ZŠ Tomášek Hyn-
čica. Pro všechny děti byla připravena za 
snahu, účast a odhodlání soutěžit sladká 
odměna.  

Setkání s Martinem poustevníkem
V průběhu celého podzimu jsme si s dětmi 
MŠ povídali o blížící se zimě ve spojitosti s 
přírodou - živou i neživou. Děti mají rády 
zvířátka, i když je s tím spojená starost o 
tyto živé tvory. Na podzimních vycház-
kách jsme sbírali kaštany, žaludy, kukuřici 
a připravovali jsme se na příchod Martina 
poustevníka - ochránce všech zvířátek vol-

ně žijících v přírodě. Dne 11.11.2013  tato událost nastala 
a i když bylo pravé podzimní, nepříjemné, větrné počasí, 
děti se svými  sourozenci, rodiči, prarodiči a kamarády 
velmi rády přišly. U Andršového stromořadí nás přivítal 
Martin poustevník. Děti zazpívaly písničky  a zarecito-
valy básně co znají o zvířátkách a byly moc rády, že je 
Martin poustevník s lesní vílou  pochválili za to, že  mají 
zvířátka rády a všichni byli obdarováni drobným dáreč-
kem na památku.
Výsledky sběru papíru : 1.Lukáš Bezděk 779kg. 2.Terezka a 
Kuba Sládečkovi 704 kg, 3.Lenička Vaculová 358 kg. 
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Plavecký výcvik
Přestože je plavecký výcvik povinný pouze pro žáky 2. a 
3. ročníku, stalo se na naší škole tradicí, že se výuky zú-
častňují žáci všech ročníků. Kurz letos probíhal, na přání 
maminek z MŠ, od 13. září a trval do poloviny listopadu. 
Myslím si, že děti se dost dobře v životě „obejdou“ bez 
znalosti bruslení a lyžování (i když jejich zvládnutí je jistě 
prospěšné), ale neznalost plavání se jim jednou může stát 
osudovou. A kde jinde se naučí nebát se vody a správné 
technice plavání než pod dohledem profesionálů? Protože 
jsme „léta“ jezdili se školou na plavecký bazén do Přerova, 
mohu srovnávat. Zatím co v Přerově probíhala výuka vel-
mi monotónně - plavání sem, tam a občas pro zpestření 
lovení plastových kroužků, mohou plavčíci v Hranicích 
vedle kvalitní výuky plavání střídat i jiné činnosti - pobyt 
v páře, tobogán, divokou řeku, dovádění na nafukovacích 
atrakcích a hlavně využívání atraktivních plaveckých po-
můcek. Občas se setkáváme s názorem, že je dětem na 
plavání zima a to se stává příčinou jejich onemocnění. Vý-
pis z prezenční listiny naší školy ale dokazuje něco jiného. 
Polovina žáků měla 100 % účast a ostatní buď chyběli na 
jedné, nebo maximálně dvou hodinách. A proto je vel-
mi zajímavé vidět, jaké pokroky udělají děti od první do 
poslední lekce a úžasné na tom je, že se navíc na plavání 
většina dětí těší. Zeptejte se jich.

ZÁKLADNÍ ŠKOLA
Na začátku školního roku přijel do naší školy na 
návštěvu pes Sorbon se svým majitelem, aby nám 
všem poutavou formou předal důležité informace 
z výchovy a výcviku svého pejska. 
Cílem této návštěvy bylo alespoň částečně  od-
stranit u dětí strach z pejska, vysvětlit důležitost 
náhubku. Neméně důležité a poučné bylo ukázat 
dětem, jakých nešvarů se dopouštějí lidé ve svém 
chování k pejskům. 
Pes Sorbon nám předvedl, jak se pes chová ve 
svém prostředí, kde si hlídá svůj prostor, proto by 
děti nikdy neměly strkat ruku přes plot. Během vy-
stoupení se děti zúčastnily společné hry pejska s 
míčem. Snažil se svým vystoupením ukázat, jak je 
důležité být se svým psem kamarád. Toho docílí-
me, když se mu budeme dostatečně věnovat. 
Mít pejska je velká zodpovědnost a musíme napří-
klad omezit čas strávený u televize nebo u počíta-

če. Věříme, že svou exhibicí dokázali v dětech probudit nejenom 
respekt, ale především lásku, kterou si pejsci a ostatní zvířata za-
slouží a že pokud se děti naučí slušnému chování ke zvířatům, bu-
dou se umět slušně chovat i k lidem.

V pátek 4. října jsme se jako každý rok opět zúčastnili 
soutěže „Triatlon“. Přijali jsme pozvání žáků a pedago-
gického sboru ZŠ v Ústí a moc jsme se těšili, jak si porov-
náme síly s žáky ze ZŠ Skalička, ZŠ Vitonice, ZŠ Jindři-
chov, ZŠ Opatovice a pořádající ZŠ Ústí. Soutěžilo se ve 
třech disciplínách - běh, jízda na kole (koloběžce) a jízda 
na kolečkových bruslích. Již dopředu jsme věděli, že to 
na žádnou medaili nevypadá, protože nám scházeli dobří 
bruslaři. Naše očekávání se vyplnilo. Nejvíce ocenění si 
odnesla ZŠ Skalička, jejichž žáci měli hodně natrénováno. 
Ale jak se říká „Není důležité zvítězit...“. Aby se mohli zú-
častnit soutěže všichni žáci, bylo potřeba, aby někteří sou-
těžili i ve více disciplínách. Velké poděkování patří Zuzce 
Hradilové, která přestože na bruslích teprve začíná, byla 
bruslařkou dokonce ve třech družstvech. Také musíme 
pochválit organizátory za to, jak dobře bylo o nás postará-
no. Příjemně vytopená klubovna na místním hřišti a teplé 
nápoje, přišly v docela chladném počasí všem vhod. Smí-
řeni s prohrou, jsme se neradi loučili se starými i novými 
přáteli a už se těšíme na další ročník této soutěže.

Výsledky sběru papíru v základní škole :
Základní škola :1. Míša  a Tomáš Hynčicovi 305 kg, 2. Pa-
trik Květoň 243 kg, 3. Ondřej Hynčica 239 kg. Celkem v 
základní škole vybráno 2064,5 kg.

Součástí Školního vzdělávacího programu jsou i projek-
tové dny. Mezi oblíbené patří i „Týden zdravé výživy“. 
Probíhá vždy v týdnu, do kterého spadá Den zdravé vý-
živy (15.10.).
Letošní „Týden zdravé výživy“ začal netradičně. Hned 
první den k nám do školy přijela asistentka z Nadační-
ho fondu Albert „Zdravá 5“ a přivezla s sebou spoustu 
zdravých dobrot. Při krátkém povídání s dětmi nám všem 
vysvětlila, co to znamená potravinová pyramida a co je to 
vlastně zdravá pětka. Všichni jsme si zapamatovali heslo 

zdravé pětky: „Drž si zdravou pětku v jídelníčku, ať máš 
energii na jedničky v žákovské knížce. Když budeš jíst 5x 
denně a myslet na dostatek ovoce a zeleniny, budeš se cítit 
lépe a budeš se lépe soustředit. A to celý den – od snídaně 
až po večeři.“
Celý týden se pak děti řídily pravidly zdravého stravování, 
nosily si zdravé svačinky a i v jídelně nám paní kuchař-
ky vařily jen samá zdravá jídla. Tak jsme mohli ochutnat 
například cizrnu, sóju, ovesnou kaši i pohanku. Nutno 
dodat, že tyto zdravé potraviny známe ze školní jídelny  i 
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HASIČI HLUZOV
Poslední závod v rámci Poháru starostů okrsku 
v požárním útoku se uskutečnil v sobotu 14.9. 
ve Špičkách. Nechyběli na něm ani naši zástup-
ci - ženy Černotína a muži nad 35 let Hluzova. 
Závody výrazně poznamenalo počasí - od noci 
pršelo a trať tak byla velmi podmáčená. Ženy z 
Černotína šly do závodů s cílem udržet průběžné 
2.místo v okrsku, což se jim podařilo. Blahopře-
jeme k výbornému výsledku !
Muži nad 35 let Hluzova „porušili“ tradici a ve 
čtvrtek před závody trénovali. Zkoušeli vylepše-
ní útoku pro dosažení lepších časů, což nakonec 
vzhledem k podmínkám v samotném závodě 
nerealizovali. Jak už se stalo zvykem, nastupova-
li jsme na trať jako poslední, kdy část tratě byla 
po předchozích cca 30 útocích již velmi rozbitá 
a kluzká. Zvolena byla proto taktika na jistotu, 
která dokonale vyšla. Na samotný závěr závodu 
dokonce vykouklo i sluníčko (asi bylo na nás zvě-
davé). Souhra všech členů byla výborná, výsled-
kem byl kvalitní čas opět pod 20 vteřin (19,90 s), 
což na dané podmínky bylo super. V okrsku nás 
překonaly pouze Hustopeče, celkově jsme skon-
čili třetí (vítězem byli borci z Babic s extraligový-

NOHEJBALOVÁ SEZÓNA 2013     
Sportovní část letošní sezony se vydařila. První 
větší akcí byl Májový turnaj rodinných týmů, 
který letos ovládli „Senkáli“ ve složení Sencovi-
ci Pavel st., Michal, Pavel ml. a Patrik. Druhé 
místo obsadila trojka ve složení Matějíčný Jiří, 
Volek Jiří a Jambor Lukáš. Na bronzovém stupni 
skončili „Ogaři z Drahů“ ve složení Kelar Jaro-
mír, Mičunek Lubomír a Mičunek Jakub. Májo-
vý turnaj se po sportovní stránce povedl, ale co 
opět zklamalo, jako rok před tím, bylo počasí. 
Doufáme, že při májovém turnaji v roce 2014 
uvidíme místo dešťových kapek alespoň trošku 
sluneční paprsky.
Další turnaj pořádaný naším oddílem byl Svato-
václavský turnaj, který se konal 28.září a byl to 
jeho již XI. ročník. V letošním roce se zúčastnilo 
9 týmů. Tato účast byla pro nás zklamáním, pro-
tože přihlášeno bylo 16 týmů, ale někteří nebrali 
přihlášení vážně a prostě bez omluvy nepřijeli. 

mi zkušenostmi). Večer jsme tak zdárně mohli v hluzovské hospůdce 
ukončit sezónu. Děkujeme strojníkovi Milanovi Varakondovi a ha-
sičkám z Černotína za zapůjčení techniky. Těšíme se na příští sezónu, 
věříme že nám vydrží elán a zdravíčko. Foto Jiří Rek.

Po ukončení prázdnin se pustili členové SDH 
Hluzov do oprav v areálu V Lípí – vybudovány 
byly nové záchody, provedeny terénní úpravy a 
doplnění štěrkového povrchu. Na jaře nás čeka fi-
nální zatravnění a dokončení interiéru v nových 
záchodcích. 
Děkujeme obecnímu úřadu za finanční příspěvek 
na zakoupení materiálu.

V sobotu 23.listopadu se uskutečnil Pyžamový bál, na návštěvníky 
čekalo vystoupení taneční skupiny ve stylu filmu Pomáda. 
Po Novém roce se můžete těšit na další ročník Hluzovského koštu, 
který se uskuteční v sobotu 11.ledna 2014 v hluzovské hospodě. Sou-
časně proběhne soutěž o nejlepší koláč - zákusek, který obsahuje tro-
pické ovoce (ananas, kiwi, banán, ...) . 
Vodit medvěda budeme v Hluzově v sobotu 22.února. 
Valná hromada SDH Hluzov se koná v pátek 3.ledna 2014.
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Tím, že se všichni hráči oddílu zapojili do zápasů nohej-
balové ligy, jsme museli omezit své účinkování na jedno-
rázových turnajích pořádaných v okolí. Přesto jsme na ně-
kolik turnajů své zástupce vyslali a ti si nevedli špatně. Za 
připomenutí stojí první místa z turnajů v Jezernici, Hra-
bůvce a ve Vítkově. 24.listopadu se naši zástupci zúčastnili 
turnaje starých pánů v Hranicích, obsadili 2.místo.
Menší účast na turnajích je ale také dána tím, že nohejba-
lových turnajů v okolí ubývá.  Kvůli nezájmu účastníku byl 
dokonce zrušen i vyhlášený Kalich cup v Miloticích a také 
např. turnaje v Porubě, Hranicích, Lipníku , Malhoticích, 
ve Velké atd. 
Další významnou akcí je letní soustředění. Po soustředě-
ní v Suché v Moravském krasu v roce 2011 a loňském v 
Lipové v Jeseníkách se to letošní uskutečnilo ve skvělém 
areálu Orlovny v Dolních Bojanovicích na jihu Moravy. 
V tomto areálu jsme měli k dispozici 3 nohejbalové kur-
ty s umělou (modrou) trávou.  Dále je v tomto zařízení k 
dispozici posilovna a 2 bowlingové  dráhy. Letos se sou-
středění zúčastnilo 30 osob.  Během tohoto soustředění 
jsme navštívili zámek a zámecký areál v Lednici, skanzen 
ve Strážnici, Baťův kanál, a protože jsme byli na jižní Mo-
ravě, také vinný sklípek, na který se většina těšila nejvíc.  
Myslím, že se letošní soustředění vydařilo a všichni účast-
níci byli spokojeni.
Do nohejbalového kalendáře také již neodmyslitelně patří 
setkání v posledním dni v roce při  silvestrovském  nohej-
bálku a teplém Tulamorkovém  punči.   
Na závěr bych chtěl poděkovat všem členům nohejbalové-
ho oddílu, kteří se přičinili o to, že v pořadí 13. nohejbalo-
vá sezona byla úspěšná a vydařená. 
Také bych chtěl poděkovat Obecnímu úřadu Černotín i 
všem ostatním malým či větším sponzorům za podporu. 
Všichni doufáme, že tato spolupráce bude pokračovat i v 
letech příštích.                                 Luboš Mičunek

CYKLOTURISTICKÝ ODDÍL ČERNÉ KONĚ
Na svatého Václava vyrazilo na trasu 13. ročníku Oderské 
Mlýnice téměř 1000 startujících, mezi kterými nechyběli 
ani naši zástupci. Čest oddílu zachránili Jirka Kelar s Peťou 
Loupalem a za povzbuzování poměrně početné skupinky 
našich fanoušků si vedli následovně. Jirka dorazil do cíle v 
čase 3:15:59 jako 508. celkově, Petr si vedl neméně zdatně 
a v čase 3:32:13 skončil 600.   

Ti, co se ale letos do turnaje zapojili, určitě nelitovali. Sešly 
se vyrovnané týmy a hrál se výborný nohejbal. Vítězem 
letošního ročníku se stala trojka ve složení:  Žeravík Ka-
rel, Hón Jiří ml. a Jahoda Michal. Zvlášť pro Karla Žera-
víka bylo vítězství splněním snu, o který marně usiloval 
několik let, a konečně letos bude mít své jméno vyryto 
na putovním poháru, který byl uměleckým kovářem vy-
roben v roce 2006 a je mezi nohejbalisty ceněnou trofejí.  
Na druhém místě se v turnaji umístily Hranice a třetí byl 
Černotín ve složení Mičunek Jakub, Sencovici Michal a 
Nedělka Aleš.  Nejlepším hráčem turnaje byl jednoznač-
ně Michal Jahoda z vítězného týmu, na kterém bylo vidět, 
že má zkušenosti s nohejbalem na nejvyšší úrovni. Mimo 
členů našeho oddílu se z místních spolků zúčastnili pouze 
zástupci oddílu stolního tenisu. Nebáli se konkurence re-
gistrovaných nohejbalistů a ostudu určitě neudělali.
Naší hlavní prioritou v sezoně je ovšem Amatérská no-
hejbalová liga, ve které jsme měli letos opět přihlášeny 2 
týmy. Pro černotínský nohejbal to byla třetí účast v této 
soutěži. Po druhém místě v roce 2011 a vítězství v roce 
2012 to byl pro náš „A“ tým rokem obhajoby prvenství.   I 
přes zvýšenou konkurenci se to nakonec podařilo a kluci 
s jednou porážkou a jednou remízou celou soutěž vyhráli. 
Náš „B“ tým zaznamenal proti loňsku zlepšení a ve zre-
dukované tabulce obsadil 4. místo což bylo příjemné pře-
kvapení.  O konečném umístění  na 4.a 5. místě nakonec 
rozhodovaly vzájemné zápasy. 
Tabulka  A.N.L. 2013
1. Černotín „A“      32 b.
2. Hrabůvka „A“    28 b.
3. Skoky                 27 b.
4. Černotín „B“      11 b.
5. Hrabůvka „B“    11 b.
6. Jezernice              7 b.
7. Hlinsko                4 b.

V sobotu 12.10. jsme zdárně ukončili cyklistickou sezo-
nu 2013. Trasa vyjížďky byla dlouhá 50 km a vedla na Pe-
třkovickou horu, na kterou se vydala sice jen část bikerů, 
ale o to více si ji užili. Pěkný výjezd byl okořeněn atrak-
tivním, i když blátivým sjezdem, který nám pěkně zvedl 
hladinu adrenalinu. Po projížďce jsme se sešli v klubov-
ně Sokola na přátelském posezení a dali si dobře vyuze-
ný kabanos, který připravili F. a J. Kelarovi. Počasí nám 
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bylo opět nakloněno, stejně jako bikerům na Jezernických 
viaduktech o týden později. Závodu mtb se zúčastnilo přes 
200 startujících a jediný náš zástupce Aleš Andrýs si vyjel 
106. místo celkově v čase 2:26:50. 
V sobotu 2.11. jsme se v počtu 17 turistů a 2 pejsků vy-
pravili na druhou nejvyšší horu Beskyd – Smrk.  Trasa k 
vrcholu vedla po červené turistické značce, zprvu po les-
ní cestě, která se postupně měnila v kamenitý ,,tatranský“ 
chodníček lemovaný krásným mechovým porostem. I 
přesto, že počasí bylo vpravdě dušičkové a vrcholky hor se 
ztrácely v nízké oblačnosti, se nám cestou otevíraly výhle-
dy do údolí. Většina trasy vedla lesem přírodní rezervace, 
který nás dokonale chránil před studeným větrem, a tak 
jsme se cestou k vrcholu i zapotili a postupně odkládali 
přebytečné svršky. Těsně před vrcholkem jsme viděli něko-
lik malých památníků (mj. J.Palacha a J.Lennona) a mech 
ustoupil, aby udělal místo pro borůvčí. Na samotné špici 
kopce fakt žádná hospoda nééénííí, ale s tím jsme počítali a 
nezbytná vrcholová slivovička vše vyřešila. Celou vycházku 
nás doprovázela dobrá nálada.
Větrné počasí nám zabránilo 7.12. „zdolat“ Lysou horu, ab-
solvovali jsme náhradní 10km procházku kolem Křivého. 
Náhradní termín výšlapu na Lysou je sobota 14.12.2013.
Silvestrovské šmatlání proběhne v neděli 29.12.2013.

V sobotu 16.11. jsme si připomněli 5. výročí založení 
našeho cyklo – spolku. Oslava se uskutečnila v klubovně 
hluzovských hasičů, jen kousek od od místa kde jsme si 
před pěti lety slavnostně předali naše první oddílové dre-
sy.  Akce se zúčastnili téměř všichni členové a připomněli 
si činnost oddílu i díky prezentacím, které připravili Pe-
ťoš Kelar a Mirci Šustali.  První prezentace byla z 2. roč-
níku Moravské brány a další videa připomenula historii 
od doby formování se cyklistických nadšenců BU – KU 
– LO v roce 2001 a prvního pořadatelského pokusu  Ku-
brta a Lorence, při sousedském cyklistickém závodě Kelar 
tour.  Všechny prezentace měly úspěch, ale historická vi-
dea z roku 2001 největší. Viděli jsme jak jsme se za ta léta 
změnili, jak děti vyrostly, jak je ten čas neúprosný a rychle 
běží. Jen v něčem jsme se, alespoň doufám, nezměnili a to 
v chuti trávit svůj volný čas aktivně, ať v sedle biku, nebo 
na lyžích či šmatláním  po povrchu zemském. Po před-
vedeném programu následovala volná zábava. Závěrem 
bych chtěl poděkovat všem těm, kteří se podíleli na zdár-
ném průběhu oslavy a zvláště pak Maňasovým za výborný 
guláš a klukům za videoprezentace.
                                            Biku zdar, Kubrt - Mirek Šustal
PS - V sobotu 15.února 2014 se na vás těšíme ve Spole-
čenském centru na Valentýnské zábavě !

HOKEJ
Po úspěšné loňské sezoně, ve které jsme obsadili v základní 
části soutěže první místo a poté v play-off prošli až do finá-
le, kde jsme bohužel podlehli mužstvu Olšovce a obsadili 
tak celkově přesto  krásnou stříbrnou pozici, nás v letošním 
roce čeká těžší pozice. V letošní sezoně se totiž neotevřela 
extraliga amatérských hokejistů (byla složena téměř vý-
hradně s dříve registrovaných hráčů),o které se ve značné 
míře posílila mnohá mužstva  našich soupeřů.
Do letošní sezony 2013-2014 ligy amatérského hokeje,  
hrané na zimním stadionu v Novém Jičíně nastoupilo muž-
stvo TJ sokol Černotín k prvnímu zápasu již 12 září ,mi-

mochodem se staronovou posilou, kdy se po problémech 
s kolenem do mužstva vrátil Pepa Rýpar. Zatím se nám  
na dané podmínky, vcelku daří. Do konce listopadu jsme 
odehráli 7 zápasů, z toho 4 vítězné ,1 výhra kontumačně 
(nepovolený start hráče  soupeře)  s 2 prohrami a jsme 
na průběžném 4 místě z celkem 13 mužstev s celkovým 
počtem 15 bodů a aktivním skóre 28:26.
Výsledky jednotlivých zápasů : Černotín -SKLH Vítkov 
2:1, Černotín - HC Noel 6:5, Jezernice – Černotín 6:4, HC 
Jeseník - Černotín 10:3, SK Olšovec – Černotín 0:2, Čer-
notín - HC Milenov 6:4, Černotín - HC Fešáci Kateřince 
5:0 kont.                                                        Pavel Rek

STOLNÍ TENIS
Stolní tenisté TJ Sokol Černotín vstoupili v září do nové 
sezóny. Do soutěže se přihlásila dvě mužstva. A tým hra-
je 3.třídu okresního přeboru a je v tabulce z 14 týmů na 
11.místě. B tým je po 10 zápasech na 7 .místě z 13 týmů – 
4x zvítězil. V loňském roce byl nejlepším hráčem B-týmu 
Honza Nehyba.Letos postoupil do A týmu, a svými výsled-
ky dokazuje, že do áčka patří. Do zápasů jsou pravidelně 
nasazováni i naši mladí – Víťa Segar a Tonda Jiříček.Neu-
stále se zlepšují a je radost se na ně při hře dívat. 
V sobotu 28.12. 2013 zveme všechny na 6.ročník vánoční-
ho turnaje pro neregistrované hráče. Turnaj se uskuteční 
ve Společenském centru. Domácí kuchyně  a občerstvení 
zajištěno. Ženy a děti prezentace v 8 :30, začátek v 9 hodin. 
Muži prezentace ve 12:30, začátek ve 13 hodin.

Pro děti a dospělé je herna otevřena každé pondělí a pá-
tek od 17 hodin. Přijďte si i vy zahrát a pobavit se ! Před 
zahájení sezóny si všichni členové oddílu mákli – v herně 
bylo zapotřebí vymalovat, provést opravy, připravit dřevo. 
Naštěstí v našem oddíle platí „ten umí to a ten zase ono“ 
a herna je jako nová.    Stolnímu tenisu zdar Josef Oblouk.

FOTBAL
Do podzimní části okresní soutěže vstoupili fotbalisté TJ 
Sokol Černotín jako vyměnění. I díky posilám v kádru 
nakonec 6x zvítězili a v tabulce jsou pouze o skóre na 
čtvrtém místě.  

Ve čtvrtek 26.prosince pořádají fotbalisté tradič-
ní Štěpánskou zábavu. Ve Společenském centru k 

tanci a poslechu zahraje kapela Doméza .
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Děkujeme všem, kteří se podíleli na tomto čísle Zpravodaje. 
Z dodaných příspěvků sestavil Miroslav Vacula, grafická spolupráce Vladislav Barot. Vydal Obecní úřad Černotín, prosinec 2013.  

Příspěvky, názory, fotografie do dalšího vydání předejte na níže uvedené kontakty do 28.února 2014.
Obecní úřad, Černotín 1, 753 68, tel : 581 602 903,  www.cernotin.cz , cernotin@volny.cz

Příjemné prožití 
vánočních svátků, 

úspěšný rok 
2014 
přeje 

Obecní řad 
Černotín

JÍZDNÍ ŘÁDY                              PLATÍ OD 15.12.2013 DO 13.12.2014               POZOR - ZMĚNA VYHRAZENA !


